
Obecné zastupiteľstvo obce Lúčky 

 

Z á p i s n i c a 

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lúčky, konaného dňa 24.06.2020 

v sále obecného úradu 

__________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní: 

 

- 6 poslancov Obecného zastupiteľstva  obce Lúčky (ďalej len: „OZ“) podľa prezenčnej 

listiny  

- starosta Obce Lúčky Branislav Hrbček 

- zapisovateľka Mgr. Zuzana Dludíková 

- ostatní prítomní 

 

Program: 

 

1.  Otvorenie zasadnutia 

2.  Schválenie programu zasadnutia 

3.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4.  Voľba návrhovej komisie 

5.  Pripomienky a podnety občanov obce 

6.  Kontrola plnenia uznesení 

7.  Návrh na predsedu komisie o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov 

8.  Nájom obytných priestorov v budove MŠ 

9.  Nájom nebytových priestorov v budove MŠ 

10. Nájom nebytových priestorov v budove obecného úradu. 

11. Návrh VZN č.1/2020 o niektorých podmienkach držania psov na území Obce Lúčky 

12. Prehodnotenie výšky dotácií subjektom v obci Lúčky  

13. Informácie o činnosti komisií 

14. Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

15. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 1 programu OZ 

Otvorenie zasadnutia 

Tretie zasadnutie OZ v roku 2020 otvoril o 16:30 hodine privítaním všetkých prítomných 

starosta obce. Zasadnutia sa na začiatku zúčastnilo 6 poslancov. Starosta skonštatoval, že OZ 

je uznášania schopné.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:6    PROTI: 0                               ZDRŽALI: 0 

 

Starosta upozornil poslancov a prítomných hostí, že zastupiteľstvo bude nahrávané. 

 

K bodu 2 programu OZ 

Schválenie programu zasadnutia 

 

Poslanci obdržali program zasadnutia prostredníctvom mailu. Starosta vyzval prítomných 

poslancov k hlasovaniu. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 23/2020  

Hlasovanie:  
Za 6 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, 

Radovan Bobček, Petra Moravčíková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 Michal Pecho, Martin Zachar, Štefan Salva 

Nehlasovali 0  

Poslanci uznesenie jednohlasne schválili. 

 

K bodu 3 programu OZ 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená zamestnankyňa obce Mgr. Zuzana Dludíková. 

Za overovateľov zápisnice boli starostom obce navrhnutí: Radovan Bobček, Petra 

Moravčíková. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:6      PROTI: 0                               ZDRŽALI: 0 

 

 

K bodu 4 programu OZ 

Voľba návrhovej komisie 

 

Za členov návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí: Ing. Petra Mihoková, Peter 

Mišík, Ing. Katarína Pechová. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 6     PROTI: 0                               ZDRŽALI:  

 

 



K bodu 5 programu OZ 

Kontrola plnenia uznesení 

 

Poslanci  plnenie prijatých uznesení obdržali prostredníctvom mailovej pošty. Starosta obce 

vyzval poslancov k otázkam k plneniu prijatých uznesení. Poslanci  k plneniu prijatých 

uznesení nemali žiadne pripomienky. Plnenie prijatých uznesení je prílohou č. 1 tejto 

zápisnice.  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 25/2020  

Hlasovanie:  
Za 6 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, 

Radovan Bobček, Petra Moravčíková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 Michal Pecho, Martin Zachar, Štefan Salva 

Nehlasovali 0  

Poslanci jednohlasne schválili informáciu o plnení uznesení. 

 

 

K bodu 6 programu OZ 

Návrh Plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2020 

 

Starosta obce - nakoľko bol v minulosti predsedom komisie JUDr. Vladimír Mojš, a je aj 

odporúčanie, že ak sú medzi poslancami zvolení do radov obecného zastupiteľstva z rôznych 

strán, mala by tam mať zastúpenie každá z týchto strán, tak navrhujem p. Štefana Salvu, 

nakoľko kandidoval za stranu SMER. Komisia v minulosti bola ale ako už nie je poslancom 

p. JUDr. Vladimír Mojš tak chýbal predseda. Následne za ďalšieho člena bol schválený p. 

Salva a tento bude zastávať i funkciu predsedu. 

  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 26/2020  

Hlasovanie:  
Za 6 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, 

Radovan Bobček, Petra Moravčíková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 Michal Pecho, Martin Zachar, Štefan Salva 

Nehlasovali 0  

 

 

K bodu 7 programu OZ 

Správa audítora k záverečnému účtu roku 2019 

 

Starosta obce vyzval poslancov na hlasovanie. Poslanci berú na vedomie správu audítora. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 26/2020 

Hlasovanie:  
Za 6 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, 

Radovan Bobček, Petra Moravčíková 

Proti 0  



Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 Michal Pecho, Martin Zachar, Štefan Salva 

Nehlasovali 0  

 

 

K bodu 8 programu OZ 

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu roka 2019 

 

Poslanci  odborné stanovisko obdržali prostredníctvom mailovej pošty. Odborné stanovisko 

tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. 

 

Starosta vyzval poslancov na hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 27/2020 

Hlasovanie:  
Za 6 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, 

Radovan Bobček, Petra Moravčíková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 Michal Pecho, Martin Zachar, Štefan Salva 

Nehlasovali 0  

 

K bodu 9 programu OZ 

Záverečný účet roka 2019 

 

Ing. Petra Mihoková – zaoberala sa tým finančná komisia. Komisia odporúča na schválenie.  

Starosta obce – záverečný účet je potrebné schváliť každý rok vždy do konca júna. 

Záverečný účet je vyvesený na úradnej tabuli obce, na webovom sídle a poslancom bol 

poslaný na nahliadnutie aj elektronicky.   

 

Hlasovanie za schválenie záverečného účtu za rok 2019: 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 28/2020  

Hlasovanie:  
Za 6 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, 

Radovan Bobček, Petra Moravčíková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 Michal Pecho, Martin Zachar, Štefan Salva 

Nehlasovali 0  

 

Hlasovanie za použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného 

fondu vo výške 57 837,71 EUR. 

 

Starosta vyzval poslancov na hlasovanie. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 29/2020  

Hlasovanie:  

 
Za 6 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, 

Radovan Bobček, Petra Moravčíková 



Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 Michal Pecho, Martin Zachar, Štefan Salva 

Nehlasovali 0  

 

Starosta obce – ak ste si všimli, po obci sú na komunikáciách farebným vyznačené miesta, 

ktoré sa budú opravovať. Prišla nám najnižšia cenová ponuka, ale nakoľko suma prekračuje 

5 000 EUR tak to musí prejsť verejným obstarávaním. Je tam doplnenie ešte dvoch 

komunikácií, na Láncovej Španie, dorobenie časti ku p. Senkovi a jedna časť smerom 

k bytovkám nie je urobená, je to napojenie od p. Pavelku na bytovky. A zároveň je to oprava 

všetkých ciest na obci kde je to farebným vyznačené. Ak by ešte niekto o nejakom mieste 

vedel, treba to nahlásiť a dá sa to urobiť.  

Týmto starosta navrhuje použitie z rezervného fondu na kapitálové výdavky na rekonštrukciu 

miestnych komunikácií vo výške 15 000,-EUR. No táto sa môže na základe požiadaviek 

občanov ešte navýšiť.  

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 30/2020  

Hlasovanie:  

 
Za 6 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, 

Radovan Bobček, Petra Moravčíková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 Michal Pecho, Martin Zachar, Štefan Salva 

Nehlasovali 0  

 

 

K bodu 10 programu OZ 

Úprava rozpočtu na rok 2020 

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 31/2020  

Hlasovanie:  
Za 6 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, 

Radovan Bobček, Petra Moravčíková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 Michal Pecho, Martin Zachar, Štefan Salva 

Nehlasovali 0  

 

K bodu 11 programu OZ 

Poplatky za školský klub detí 

 

Nakoľko vo VZN nemáme klauzulu – odpustenie poplatkov napr. pri COVID-19, tak 

navrhujeme prijatým uznesením vrátiť poplatky za školský klub detí rodičom, ktorí zaplatili 

za obdobie apríl - jún. Na budúci rok netreba na to zabudnúť.  

 

Starosta vyzval poslancov k hlasovaniu. 



Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 32/2020  

Hlasovanie:  
Za 6 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, 

Radovan Bobček, Petra Moravčíková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 Michal Pecho, Martin Zachar, Štefan Salva 

Nehlasovali 0  

 

 

K bodu 12 programu OZ 

Zmluva o podnájme nebytových priestorov v budove obecného úradu 

 

Starosta obce - návrh zmluvy medzi obcou a CBA VEREX a.s. bol zaslaný poslancom na 

nahliadnutie. Zmluva bola vypracovaná obcou Lúčky v spolupráci s firmou CBA VEREX.  

Po podpísaní zmluvy bude prebiehať rekonštrukcia priestorov. 

 

Poslanci nemali k predloženému návrhu žiadne pripomienky. 

 

Starosta vyzval poslancov k hlasovaniu. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 33/2020  

Hlasovanie:  
Za 6 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, 

Radovan Bobček, Petra Moravčíková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 Michal Pecho, Martin Zachar, Štefan Salva 

Nehlasovali 0  

 

K bodu 13 programu OZ 

Byt v budove MŠ 

 

Starosta obce - nakoľko p. Iveta Demianová ukončila zmluvu o nájme a odovzdala kľúče od 

bytu, opäť máme ďalší byt k dispozícii k nájmu. 

 

Ing. Petra Mihoková – finančná komisia zasadala a prerokovala výšku prenájmu tohto bytu. 

Zisťovali sme výšku nájmom v Bešeňovej, našla som ich VZN, kde im sa to odvodzuje od 

výšky životného minima, takže sa to dá takto riešiť. Ide o to, že či tento byt chceme definovať 

ako sociálny byt alebo ako štandardný komerčný bytový priestor. Pozerala aj ceny v rámci 

Slovensko a našla bytové domy pri Nitre, veľkosťou porovnateľné s týmto, kde cena nájmu je 

170,-EUR plus energie. Ďalej aj v Ružomberku, tam je cena od 270,-EUR a vyššie plus 

energie. Štandardne doteraz bolo 1,5 EUR na 1m2, t.j. 170,-EUR a keby sme dali 3,-EUR tak 

by to bolo 204,-EUR. Len tak aby ste mali nejakú predstavu. 

 

Starosta obce – p. predsedkyňa toto prerokuje ešte na finančnej komisii a potom OZ 

predložia návrh. Tento byt je krajší a nebude vyžadovať rekonštrukciu ako ten predošlý. Cena 

1,5 EUR za 1m2 by na tento byt bola príliš malá. No zároveň treba prihliadnuť na fakt, že my 

nie sme mesto.  



Zámer prenajať tento bytový priestor v objekte budovy MŠ sa zverejní na úradnej tabuli a na 

webovom sídle obce. Potom bude na vás komu sa ten byt prenajme.  

 

Starosta vyzval poslancov k hlasovaniu. 

Na zastupiteľstvo sa dostavil poslanec p. Štefan Salva o 16:57 hod.  

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 34/2020  

Hlasovanie:  
Za 6 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, 

Radovan Bobček, Petra Moravčíková 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Štefan Salva 

Neprítomní 2 Michal Pecho, Martin Zachar 

Nehlasovali 0  

 

K bodu 14 programu OZ 

Prenájom pozemku parc. č. E-KN 863 

 

Jedná sa prenájom pozemku pre p. Vincenta Sagana na chovanie včiel, parcela č. E-KN 863 

o výmere 90 m2. Je to v strede záhrady za p. Saganom.  

 

Starosta vyzval poslancov k hlasovaniu. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 35/2020  

Hlasovanie:  
Za 7 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, 

Radovan Bobček, Petra Moravčíková, Štefan Salva 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 2 Michal Pecho, Martin Zachar 

Nehlasovali 0  

 

K bodu 15 programu OZ 

Informácie o činnosti komisií 

 

Finančná komisia 

Ing. Petra Mihoková – finančná komisia zasadala, všetko bolo vysvetlené v predošlých 

bodoch. 

Kultúrno-športová komisia 

Ing. Katarína Pechová – komisia nezasadala 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia o informácii o činnosti komisií. 

Bolo prijaté uznesenie č. 36/2020  

Hlasovanie:  
Za 7 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, 

Radovan Bobček, Petra Moravčíková, Štefan Salva 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 2 Michal Pecho, Martin Zachar 

Nehlasovali 0  

 



Poslanci jednohlasne berú na vedomie informáciu o činnosti komisií. 

 

K bodu 16 programu OZ 

Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

 

Starosta obce – dňa 18.03.2020 nám bola doručená cenová ponuka na pokračovanie v riešení 

IBV Bôrové od firmy RTC plus, s.r.o.. Cena celkom s DPH k dnešnému dňu je 26.014,32 €. 

Celková cena sa mení podľa okolností a potrieb obce, ktorá zadáva dodávateľovi. Prosím 

o hlasovanie za akceptovanie ponuky, aby obec pokračovala v tejto činnosti a súhlas 

s úhradou v prípade vystavenia faktúry, respektíve zálohových faktúr na túto činnosť firmou 

RTC plus, s.r.o. 

 

Starosta vyzval poslancov k hlasovaniu: 

Hlasovanie:  
Za 7 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, 

Radovan Bobček, Petra Moravčíková, Štefan Salva 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 2 Michal Pecho, Martin Zachar 

Nehlasovali 0  

Poslanci jednohlasne súhlasia, aby sa na prácach na projekte IBV Bôrové pokračovalo 

a s náležnou úhradou.  

 

03.07.2020, OOCR poriada otvorenie sezóny – event v podobe koncertu na vodopáde, 

vysielané online, bude to veľká reklama obce, 

- cesta Hôzdy dokončené v termíne ako bolo dohodnuté zmluvne, 

- objednané sú ohrádky na bioodpad, hľadáme 5 miest v obci kde ich ideme umiestniť, 

rozmery 1,2 m x 1,2 m, 

- ČOV - dávame inštalovať infračervený senzor na hladinu, nakoľko v takýchto dažďoch 

sa trochu prelieva, nie sú tam škody ale nerobí to dobrotu, nie je to čo to má byť. Budúci 

rok sa bude opätovne podávať žiadosť o dotáciu, aby sme sa zbavili 30% balastných vôd, 

- noviny – hlásnik do distribúcie po obci s dotazníkom, ak by sa stalo že niekomu sa 

nedodal, vieme to dotlačiť nakoľko si tlač robíme sami na úrade, 

- sedenie s riaditeľom a zástupkyňou ZŠ s MŠ ohľadom prihlásenia detí do EDU zberu, 

vysvetlili sme si nejaké veci a dospeli sme ku kompromisu. Na niektoré moje dotazy 

a požiadavky p. riaditeľka odmietla pristúpiť, nakoľko k nim mala odôvodniteľné 

podklady a tieto som musel akceptovať. Učiteľ nesie za deti zodpovednosť.  

Anton Holička – ohľadne vypínania osvetlenia v obci, - Starosta obce – bude to svietiť do 

rána 01:00 hod.  

Metod Salva L99 – odvod dažďovej vody pri mojom dome, v dažďoch sa robia mláky, treba 

predĺžiť, 

- separovaný zber plastov – p. Mihoková nech vypracuje projekt na zberné nádoby na plasty. 

Starosta obce – momentálne nie je žiadna taká výzva, raz sme sa aj prihlásili a projekt 

neprešiel. Môžeme kúpiť žlté plasty na obec a môžeme ich občanom odpredávať.  

Metod Salva – zber opotrebovaného šatstva 

- cesta na cintorín od pani Matulovej, je to vysporiadané? Rozmýšľajte o tom zastupiteľstvo 

aby sa to odkúpilo lebo po jej smrti bude viac dedičov. Starosta obce – môžem povedať, že 

sa v minulosti zanedbala REOB. V súčasnosti po obciach prebieha pozemková úprava 

financovaná a nariadená štátom, ktorá by mala byť ukončená v roku 2031. Väčšina obcí 

vlastní len cestné stavby, asi 85%.  

- psy v obci – všade sú výkaly, je to nekonečná odysea  

Daniela Otrubová – ľudia sú neporiadni a nevedia po psoch pozbierať výkaly. 



Metod Salva – pripomienka na travertíny, je tam neskutočne veľká tráva. Neviem kvôli čomu 

je to tam a neudržuje sa to. Starosta obce – tento rok je priaznivý na rast trávy, máme veľa 

plôch na kosenie, ale prioritne to dáme pokosiť.  

-ohľadom cintorína, ja neviem aké sú financie obce, ale by bolo potrebné spraviť oplotenie 

lebo tam chodia jelene a obžierajú kvety a iné škody. Starosta obce -  pôjde to pozrieť a uvidí 

čo sa s tým dá robiť.  

Ing. Katarína Pechová – ľudia sa ma pýtajú, či budú folklórne slávnosti alebo aspoň 

Annabál? Starosta obce – áno, nejaká zábava sa plánuje, ak sa nezmenia opatrenia. 

Zuzana Dludíková – ohľadom ambulantného predaja ovocia a zeleniny z Poľska, stále platí 

zákaz predaja. Nie je to náš výmysel, je to na základe usmernenia. 

Petra Moravčíková – ľudia sa sťažujú na facebooku na poslancov OZ, píšu pripomienky, 

sťažujú sa ale ani jeden z tých ľudí nepríde na zastupiteľstvo a nepovie to osobne. – starosta 

obce – na úradnej tabuli je v stanovenej lehote vyvesená pozvánka na OZ, je to verejné, ľudia 

sa môžu zúčastniť.  

 

 

K bodu 17 programu OZ 

Záver 

 

Starosta všetkým prítomným poďakoval za účasť na zasadnutí OZ. 

 

Zapísala: Mgr. Zuzana Dludíková 

 

Overovatelia: 

 

p. Radovan Bobček 

 

 

Petra Moravčíková 

 

 

Starosta obce: Branislav Hrbček 


